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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 12/2011 EXTRAORDINÀRIA DEL P LE DE 
L’AJUNTAMENT DE 29 DE JULIOL DE 2011  
  
 
Identificació de la sessió: 
Núm.  12/2011 
Sessió: extraordinària, a sol·licitud d’una quarta part del nombre legal de membres de la 
corporació local. 
Data: 29 de juliol de 2011  
Horari: 09.30 a 11.30 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
Assistents 
 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
- Pel grup municipal Partit Popular de Manacor 

1. Bosch Lliteras, Llorenç 
2. Riera Mascaró, Catalina 
3. Rufiandis Cabrer, Francisca 
4. Bover Sansó, Maria 
5. Sureda Fons, Antoni 
6. Sureda Rosselló, Sebastiana 
7. Sureda Fons, Maria Magdalena 
8. Flores Pineda, Roberto Arturo 
9. Matamalas Albertí, Cristina 
10. Servera Munar, Antonio 

 
- Pel Grup Municipal Socialista 

1. Fernández Rubí, Amanda 
2. Nadal Santandreu, Sebastià 
3. Hinojosa Abenza, Nuria 

 
- Pel Grup Municipal PSM-IV-EN-APIB 

1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Oliver Gomila, Miquel 

 
- Pel Grup Municipal AIPC  

1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat 
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- Pel Grup Municipal ALM 
1. Mateu Capllonch, Francisco 
2. Ginard Puigserver, Joan 

 
- Pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana 

1. Llodrà Gayà, Joan 
 
 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la recuperació i manteniment de les 
banderes blaves del municipi de Manacor”. 
2. Proposta del Grup Municipal Socialista “pel rebuig al tancament de ràdio televisió de 
Mallorca”. 
3. Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la retirada del panell de la carretera 
Manacor-Porto Cristo”. 
4. Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la difusió de l’horari d’obertura del CUM 
al mes d’agost”. 
 
 
El president obri la sessió. 
 
El batle proposa als grups de l’oposició si estan a favor que presenti una proposta urgent 
per delegar les competències de contractació de l’IES de son Fangos, Fase II. 
 
El Sr. Gaià Riera reclama al batle que per admetre aquest punt a l’ordre del dia el Sr. 
Bosch Lliteras demani disculpes de la roda de premsa realitzada la setmana passada i es 
queixa que no s’hagi fet cap ple per controlar a l’equip de govern. 
 
Seguidament es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la recuperació i manteniment de les 
banderes blaves del municipi de Manacor” 
 
Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la recuperació i manteniment de les 
banderes blaves del municipi de Manacor” presentada el 14 de juliol de 2011, amb RGE 
núm. 9626. 
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“Manacor, com a municipi turístic d’importància a les Illes Balears, compte amb 
un gran nombre de platges que serveixen de reclam per a la promoció turística i 
que a la vegada dona feina a un important sector de població que depèn del 
sector serveis i que per tant, depenen directament del turisme i dels ingressos 
que proporciona. 
 
La Bandera Blava és un guardó internacional que concedeix anualment la 
Fundació d’Educació Ambiental (FEE), una organització sense ànim de lucre 
que té com a objectiu promoure la conscienciació i l’educació ambiental, a 
través de programes internacionals que fomentin la sensibilització ambiental i el 
desenvolupament sostenible. 
 
Aquest guardó es concedeix a platges i ports esportius com a símbol identificatiu 
d’una alta qualitat ambiental i uns bons serveis i seguretat per als usuaris. 
 
Així, la Bandera Blava en una platja reconeix i estimula l’esforç dels 
ajuntaments per aconseguir que les platges del seu municipi compleixin 
determinats criteris normatius (Llei de costes, Directiva de les aigües de bany, 
Directiva de les aigües residuals urbanes, etc), de neteja i seguretat i amb una 
informació i gestió ambiental adequades. 
 
La campanya Bandera Blava pretén que a platges concorregudes i organitzades 
es respectin les condicions higièniques, sanitàries i ambientals que la legislació 
vigent exigeix per a la seguretat i el benestar dels seus usuaris.  
 
Per tant, les banderes blaves, són una important eina de promoció turística per a 
la nostra ciutat, símbol de qualitat i seguretat de les nostres platges i per tant una 
variable important que pot influir directament en l’economia del nostre municipi 
i dels nostres ciutadans.  Les banderes blaves, són doncs, una necessitat i les 
zones costaneres no es poden permetre el luxe de no disposar d’elles. 
 
El passat dia 7 de juny de 2011 es va rebre notificació per part de la FEE 
(ADEAC) per la qual es retiraven els guardons a quatre de les platges que hi 
aspiraven, com són les de s’Illot, Porto Cristo, s’Estany den Mas i Cala Murada, 
passant d’aquesta manera de nou a cinc banderes blaves per a les nostres platges. 
 
El motiu donat per la FEE (Fundació Europea d’Educació Ambiental) a través 
d’ADEAC (Associació d’Educació Ambiental i del Consumidor) és el següent 
(textual): 
 
- Incompliment del compromís adquirit des de l’Ajuntament amb ADEAC 
d’augmentar el servei de salvament i socorrisme en dos socorristes, com a 
conseqüència es va retirar en la temporada 2010 definitivament el guardó. 
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La decisió ve donada pels criteris de la FEE que estableixen a l’apartat de 
SEGURETAT I SERVEIS, punt 21, l’obligatorietat de la presència d’un mínim 
de dos socorristes situats a intervals regulars d’acord amb les característiques i el 
tipus d’ús de la platja. 
 
Per tot això, el Grup Municipal Socialista presentat els següents acords al Ple de 
l’Ajuntament de Manacor. 
 
ACORDS 
 
Primer.  Instar a la  FEE a través d’ADEAC a revisar i modificar, si escau, els 
criteris pel que fa a l’apartat de SEGURETAT I SERVEIS, punt 21, on 
s’estableix l’obligatorietat de la presència d’un mínim de dos socorristes situats a 
intervals regulars d’acord amb les característiques i el tipus d’ús de la platja, de 
manera que el número de socorristes no sigui estàndard a totes les platges i 
vengui determinat per les característiques reals, extensió i nivell de risc de cada 
platja, i ajustat a la legislació vigent de cada estat, en el nostre cas, al Decret 
2/2005, de 14 de gener, regulador de les mesures mínimes de seguretat i 
protecció que han de complir les platges i zones de bany de la comunitat 
autònoma de les Illes Balears. 
 
Segon.  En cas de no ser possible aquesta modificació, que s’autoritzi que en les 
platges catalogades amb un nivell de risc baix sigui possible la presència d’un 
socorrista d’activitats aquàtiques a cada torre o lloc de vigilància i un altre amb 
la titulació adient, però que ho pugui combinar amb altres tasques pròpies de la 
platja, de manera que la platja sempre estigui coberta amb dues persones amb el 
títol de socorrisme i salvament, garantit la seguretat dels banyistes en tot 
moment. 
 
Tercer.  Instar a l’Ajuntament a prendre totes les mesures adients per tal de 
recuperar el guardó de la bandera blava en totes aquelles platges que l’han 
perdut i de mantenir-lo en la resta. 
 
Manacor, 14 de juliol de 2011.  Amanda Fernández Rubí. Portaveu del Grup 
Municipal Socialista”. 

 
El Sr. Nadal Santandreu exposa la proposta. 
 
El Sr. Llodrà Gayà qualifica de brillant la intervenció del Sr. Nadal Santandreu i que ha 
estat totalment oportuna.  Recalca que la indústria de Mallorca és el turisme i, per tant, 
s’ha de potenciar a través de tots els mitjans com per exemple el manteniment de les 
banderes blaves.  No obstant, demana que les platges verges no siguin utilitzades 
massivament pels turistes.  
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El Sr. Gaià Riera està d’acord amb la proposta i qualifica com a irresponsable l’actuació 
municipal de suprimir socorristes de les platges, la qual cosa ha comportat la pèrdua de 
les banderes blaves de s’Illot i de Porto Cristo.  
 
El Sr. Gomila Capó afirma que està content de tota la gestió en l’obtenció de les 
banderes blaves i per la feina que s’ha fet des de fa molts d’anys. No accepta les 
acusacions del Sr. Gaià Riera perquè no s’ha suprimit cap socorrista, ja que, a més a 
més, les platges de Manacor disposen de més socorristes que els exigits per la 
normativa.  Pel que fa a la moció, està d’acord amb el primer i el segon punt, però quan 
al tercer s’hauria d’estudiar. 
 
El Sr. Bosch Lliteras indica que el govern municipal s’ha preocupat en obtenir el 
nombre màxim de banderes blaves i coincideix amb el Sr. Gomila Capó que no hi ha 
inconvenient en aprovar els apartats primer i segon de la moció i respecte al tercer 
hauria de retirar-se o matitzar-lo en el sentit que s’hauria d’afegir “segons les 
disponibilitats econòmiques”.  
 
El Sr. Nadal Santandreu està d’acord amb modificar el punt tercer de la proposta. 
 
El Sr. Gaià Riera creu que la redacció del punt número tres és totalment adient i que és 
important que les platges de Manacor disposin de més socorristes.   
 
El Sr. Gomila Capó diu que el Sr. Gaià Riera desconeix el funcionament del servei de 
socorrisme i que l’Ajuntament compleix amb escreix la normativa aplicable. 
 
El batle demana al Sr. Nadal Santandreu que accepti introduir en la proposta instar a la 
Delegació del Govern i a la Conselleria de Turisme que facin les gestions oportunes 
previstes a l’apartat primer de la proposta. 
 
El Sr. Nadal Santandreu accepta l’esmena de modificació del batle. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.  Instar a la  FEE a través d’ADEAC a revisar i modificar, si escau, els criteris 
pel que fa a l’apartat de SEGURETAT I SERVEIS, punt 21, on s’estableix 
l’obligatorietat de la presència d’un mínim de dos socorristes situats a intervals regulars 
d’acord amb les característiques i el tipus d’ús de la platja, de manera que el número de 
socorristes no sigui estàndard a totes les platges i vengui determinat per les 
característiques reals, extensió i nivell de risc de cada platja, i ajustat a la legislació 
vigent de cada estat, en el nostre cas, al Decret 2/2005, de 14 de gener, regulador de les 
mesures mínimes de seguretat i protecció que han de complir les platges i zones de bany 
de la comunitat autònoma de les Illes Balears. 
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Segon.  En cas de no ser possible aquesta modificació, que s’autoritzi que en les platges 
catalogades amb un nivell de risc baix sigui possible la presència d’un socorrista 
d’activitats aquàtiques a cada torre o lloc de vigilància i un altre amb la titulació adient, 
però que ho pugui combinar amb altres tasques pròpies de la platja, de manera que la 
platja sempre estigui coberta amb dues persones amb el títol de socorrisme i salvament, 
garantit la seguretat dels banyistes en tot moment. 

 
Tercer. L’Ajuntament, en funció de les seves disponibilitats econòmiques, prendrà totes 
les mesures adients per tal de recuperar el guardó de la bandera blava en totes aquelles 
platges que l’han perdut i de mantenir-lo en la resta.  
 
Quart. Instar a la Delegació del Govern i a la Conselleria de Turisme que facin les 
gestions oportunes a la Fundació d’Educació Ambiental (FEE), posades de manifest a 
l’apartat primer d’aquest acord. 
 
 
2. Proposta del Grup Municipal Socialista “pel rebuig al tancament de ràdio televisió 
de Mallorca” 
 
Proposta del Grup Municipal Socialista “pel rebuig al tancament de ràdio televisió de 
Mallorca” presentada el 14 de juliol de 2011, amb el número 9627 del RGE. 
 

“La Ràdio i Televisió de Mallorca va néixer el 2005 com un mitjà de comunicació 
per aglutinar a les televisions locals que havien operat fins aquell any a la nostra 
illa i que estaven condemnades al seu tancament.  El Consell de Mallorca va 
impulsar la seva creació com una empresa pública i va comptar des del seu 
naixement amb els consens polític i social. Des d’aquell moment, la RTVMallorca 
ha complert una important funció social ja que ha estat un mitjà que ha potenciat la 
proximitat, amb una constant promoció, estímul i defensa de la nostra cultura, la 
nostra històrica i la nostra llengua. 
 
RTV Mallorca s’ha caracteritzat per ser un mitjà públic plural i independent, de 
marcat caràcter local i amb una direcció professional.  A més, la Ràdio i Televisió 
de Mallorca, nascuda de la confluència de les antigues televisions locals o 
municipals, ha ajustat el seu pressupost i és una empresa pública que no té dèficit. 
 
La Ràdio i Televisió de Mallorca ha esdevingut, durant aquesta darrera legislatura, 
un exemple de gestió transparent i eficient amb continguts de qualitat, a més de ser 
dinamitzadora del sector audiovisual, un sector estratègic per a la diversificació de 
la nostra economia.  L’ens públic dóna feina de forma directa a més d’un centenar 
de treballadors i de forma indirecta a més d’un miler de persones que treballen en 
més d’una trentena d’empreses del sector audiovisual.  Aquestes empreses no 
consumeixen territori, són innovadores tecnològicament i dinamitzen l’economia 
de la nostra illa. 
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Per tot l’exposat, el Grup Municipal Socialista proposa als següents acords al Ple 
de l’Ajuntament de Manacor: 
 
ACORDS 
 
Primer.  L’Ajuntament de Manacor es pronuncia en contra de la proposta de tancar 
la RTV Mallorca que ha fet l’actual equip de govern del Consell de Mallorca 
 
Segon.  L’Ajuntament de Manacor insta al Consell de Mallorca a mantenir el 
funcionament de la RTV de Mallorca. 
 
Tercer. S’acorda enviar còpia d’aquesta moció a la Presidència del Consell de 
Mallorca. 
 
Manacor, 14 de juliol de 2011.  Amanda Fernández Rubí.  Portaveu del Grup 
Municipal Socialista”. 

 
La Sra. Fernández Rubí s’encarrega de la seva exposició i posa èmfasi que la Ràdio i 
Televisió de Mallorca no té dèficit i dona feina a més de 100 persones de forma directa. 
 
El Sr. Llodrà Gayà posa de manifest que per desgràcia el govern nascut de les eleccions 
està suprimint les coses que funcionen.  Assenyala que, per exemple, la Televisió 
Espanyola o la monarquia produeix molt més dèficit. 
 
El Sr. Mateu Capllonch coincideix amb la proposta presentada pel Grup Municipal 
Socialista i considera que el tancament de la Ràdio i Televisió de Mallorca és 
precipitada ja que podrien estudiar-se altres alternatives. 
 
El Sr. Oliver Gomila estima que el tancament de la televisió és un atac directe a la 
nostra cultura i llengua. Assenyala que en cap moment el govern s’ha plantejat la mala 
gestió en el cas de Palma Arenas, el Palau de l’Òpera de Calatrava o l’Auditori de 
Manacor.   Recorda al batle el seu compromís en la defensa de la nostra llengua i 
cultura. 
 
El Sr. Amer Artigues indica que l’Ajuntament de Manacor no ha de dir el que ha de fer 
el Consell de Mallorca.  Fa esment que aquesta televisió no ha estat un símbol de 
pluralitat i independència, però que de totes maneres el tancament de la televisió és una 
decisió del Consell de Mallorca. 
 
El Sr. Bosch Lliteras destaca que l’actual conjuntura econòmica provoca necessàriament 
prendre decisions de la reducció de la despesa i recorda al Sr. Oliver Gomila que 
l’anterior govern inicià unes obres del tren sense recursos i que ara no es sap si 
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s’acabaran les obres.  Recalca que les decisions de la reducció de la despesa correspon a 
cada administració. 
 
La Sra. Fernández Rubí posa de relleu que la Ràdio i Televisió de Mallorca ha 
aconseguit ser una televisió molt propera als mallorquins i demana al batle que defensi 
la cultura i la llengua. 
 
El batle manifesta que tots coneixen que sempre ha defensat la llengua i cultura de les 
Illes Balears, però que avui el debat no és sobre aquest tema sinó sobre una decisió 
econòmica d’una altra administració. 
 
El Sr. Llodrà Gayà creu que la decisió del Consell de Mallorca no és econòmica sinó 
que està marcada dintre una estratègica contra la llengua catalana. 
 
El Sr. Mateu Capllonch insisteix que abans de tancar la televisió s’hauria de fer el 
possible per mantenir-la. 
 
El Sr. Oliver Gomila assenyala que de moment el PP no ha creat feina i que únicament 
s’està limitant a tancar serveis. 
 
El batle replica al Sr. Oliver Gomila que crear feina no suposa ampliar el nombre de 
funcionaris,  a més li recorda que des del mes de setembre no s’ha pagat les 
certificacions d’obra del tren-tram, la qual cosa està posant en difícil situació econòmica 
a les empreses adjudicatàries.  
 
La Sra. Fernández Rubí insisteix en que és necessari mantenir la televisió de Mallorca 
per defensar la cultura i la llengua i, a més, dona feina directament a molta gent i 
indirectament a les empreses del sector audiovisual de Mallorca. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per vuit vots a favor (Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EN-
APIB, ALM i Esquerra Republicana) i tretze vots en contra (Partit Popular de Manacor i 
AIPC), acorda: 
 
Rebutjar la proposta de Grup Municipal Socialista “pel rebuig al tancament de ràdio 
televisió de Mallorca” presentada el 14 de juliol de 2011, amb el número 9627 del RGE. 
 
 
3. Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la retirada del panell de la 
carretera Manacor-Porto Cristo”. 
 
Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la retirada del panell de la carretera 
Manacor-Porto Cristo” presentada el 14 de juliol de 2011, amb el número 9628 del RGE. 
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“A principis del mes de juny es va instal·lar a la carretera de Manacor-Porto Cristo 
un panell publicitari de grans dimensions en sòl rústic que incompleix la normativa 
vigent en matèria de carreteres i de medi ambient. 
 
El govern municipal ja ha anunciat l’obertura d’un expedient administratiu a la 
propietat del panell. 
 
Pel fet que la instal·lació en sòl rústic infringeix la Llei 5/1990, de Carreteres de la 
Comunitat Autònoma de les Illes Balears, i suposa un flagrant impacte medi 
ambiental i paisatgístic, proposem al Ple de l’Ajuntament que aprovi els següents 
acords: 
 
1. Que es faci retirar el cartell de forma immediata. 
 
2. Que en cas que la propietat no el retiri, l’Ajuntament, subsidiàriament, executi 
un ordre de fer per a la seva retirada. 
 
3. Que s’informi puntualment al Ple del procediment que segueix l’expedient 
administratiu. 
 
Manacor, 14 de juliol de 2011.  Amanda Fernández Rubí.  portaveu del Grup 
Municipal Socialista”. 

 
La Sra. Hinojosa  Abenza argumenta la proposta. 
 
El Sr. Llodrà  Gayà assenyala que a Manacor no s’executa cap ordre de demolició i que 
les úniques que s’han fet han estat per decisió judicial i han afectat a l’Ajuntament: la 
plaça de les verdures i el pont del riuet.   Indica que a Manacor hi ha una total impunitat 
en les infraccions urbanístiques. 
 
El Sr. Mateu Capllonch apunta que en aquests moments hi ha un expedient 
administratiu obert, el qual s’ha de tramitar. 
 
El Sr. Gaià Riera acusa al Departament d’Urbanisme de no actuar davant les 
infraccions, demolicions o restabliment de la legalitat urbanística i exigeix a l’equip de 
govern el compliment de la legalitat. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica que immediatament va tenir coneixement de la infracció 
s’incoà el corresponent expedient administratiu i en aquests moments es troba en el 
termini d’al·legacions.  Recalca que l’Ajuntament també ha de complir la legalitat i els 
procediments legalment prevists. 
 
La Sra. Hinojosa Abenza creu que hi ha hagut un retard en l’actuació municipal davant 
aquesta infracció i que s’haurien d’adoptar les mesures de restabliment de la legalitat. 
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El batle coincideix amb el Sr. Bosch Lliteras que l’Ajuntament ha de prendre les 
decisions de conformitat amb la Llei. 
 
El Sr. Llodrà Gayà creu que darrera aquests cartells hi ha un conflicte entre les dues 
empreses d’explotació de coves i que el batle està perfectament capacitat per conciliar 
aquest problema. Demana a l’equip de govern que quan es tracti d’infraccions 
urbanístiques impactants les tramiti amb més agilitat. 
 
El Sr. Mateu Capllonch apunta que donaria el seu suport si s’introduís a la proposta la 
supressió de tots els cartells i no només un determinat. 
 
El Sr. Bosch Lliteras insisteix que s’ha de seguir el procediment administratiu en 
aquesta infracció urbanística.   
 
La Sra. Hinojosa Abenza desconeix quins són els terminis que marca el procediment 
d’infracció urbanística, però que abans de la instal·lació ja que s’haguessin pogut 
suspendre les obres. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per sis vots a favor (Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EN-
APIB i Esquerra Republicana), dotze vots en contra (Partit Popular de Manacor i AIPC) 
i tres abstencions (ALM i el Sr. Servera Munar, que no manifesta cap signe de votació) 
acorda: 
 
Rebutjar la proposta del Grup Municipal Socialista “per a la retirada del panell de la 
carretera Manacor-Porto Cristo” presentada el 14 de juliol de 2011, amb el número 9628 
del RGE. 
 
 
 
4. Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la difusió de l’horari d’obertura del 
CUM al mes d’agost”. 
 
Proposta del Grup Municipal Socialista “per a la difusió de l’horari d’obertura del CUM al 
mes d’agost” presentada el 14 de juliol de 2011, amb el número 9629 del RGE. 
 

“Durant el mes d’agost molts estudiants de Manacor necessiten un espai per a 
poder treballar i estudiar per a les recuperacions del mes de setembre. 
 
A diferència d’altres anys, que tot el mes d’agost estava tancat, aquest mes d’agost 
el Centre Universitari de Manacor romandrà obert durant quinze dies del mes 
d’agost, però és necessari que aquesta informació arribi als nostres estudiants. 
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El grup socialista sabent de la necessitat d’un espai d’estudi durant aquesta època 
just abans dels exàmens, havent-se assabentat de4 que el CUM obrirà durant dues 
setmanes a l’agost i pendent de poder donar solucions més idònies a mitjan termini 
proposa el següent: 
 
ACORD 
 
1. L’Ajuntament farà difusió, per diferents mitjans, de que el Centre Universitari de 
Manacor romandrà obert quinze dies durant el mes d’agost, per tal de que els 
estudiants de Manacor puguin gaudir d’un espai d’estudi per a preparar els 
exàmens de recuperació de setembre. 
 
Manacor, 14 de juliol de 2011.  Amanda Fernández Rubí. Portaveu del Grup 
Municipal Socialista”. 

 
La Sra. Fernández Rubí detalla la proposta. 
 
Els Srs. Llodrà Gayà, Mateu Capllonch i Oliver Gomila donen el seu suport a la 
proposta. 
 
La Sra. Riera Mascaró recorda que l’objectiu del CUM no és proporcionar un lloc 
d’estudi sinó d’orientació i assessorament en matèria universitària i que enguany 
romandrà obert per poder estudiar perquè es té una persona contractada del SOIB. 
 
La Sra. Fernández Rubí respon que coneix quines són les finalitats del CUM però que 
és important disposar d’un espai per als estudiants. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per vuit vots a favor (Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EN-
APIB, ALM i Esquerra Republicana) i tretze vots en contra (Partit Popular de Manacor i 
AIPC) acorda: 
 
Rebutjar la proposta del Grup Municipal Socialista “per a la difusió de l’horari d’obertura 
del CUM al mes d’agost” presentada el 14 de juliol de 2011, amb el número 9629 del 
RGE. 
 
 

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL DE L’AJUNTAMENT DE MANACOR  EN 
LA SESSIÓ PLENÀRIA 12/2011 

 
La Sra. Fernández Rubí llegeix la declaració institucional subscrita per tots els grups 
municipals. 
 
“El passat divendres 22 de juliol, Noruega va patit una tragèdia d’immenses 
proporcions: un doble atemptat terrorista contra la seu del govern noruec i diversos 
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ministeris adjacents i contra el campament d’Estiu de la AUF (Joventut Laborista 
Noruega). 
 
Aquest darrer crim va comportar la mort d’una norantena d’adolescents i joves 
convertint els fets en una autèntica tragèdia nacional i un dels majors atacs a la 
democràcia perpetrats a Europa des de la II Guerra Mundial. 
 
Aquests fets venen acompanyats d’un preocupant ressorgiment polític, social i electoral 
de l’extrema dreta i de la intolerància, l’odi i el fanatisme que han servit de pretext per 
realitzar aquests horribles crims. 
 
Per tot això, l’Ajuntament de Manacor 
 
DECLARA  
 
1. Mostrar la més enèrgica condemna als atemptats terroristes perpetrats a Noruega i 
traslladar el nostre respecte i solidaritat al poble de Noruega. 
 
2. Reivindicar la fermesa democràtica com a forma de combat contra la intolerància i la 
violència. 
 
3. Reafirmar la convivència i el respecte com un dels valors suprems del model social 
europeu. 
 
4. Denunciar i combatre el fanatisme, la intolerància, el racisme, la islamofòbia i el 
rebuig al diferent, així com la retòrica de la por i l’odi que contribueixen a gestar actes 
violents com el succeïts a Noruega. 
 
29 de juliol de 2011”. 
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
 
 
 


